
Zápis č. 8/12 

Jednání osadního výboru Radešov z 26.11.2012 

Přítomni: M.Pohlová, J.Krtička, M.Seidlová 

Projednávané body: 

 Pan Beran už přivezl vánoční strom, zdobit a rozsvěcet se bude na Mikuláše. 

 Za úklid svodů do kanálů , kanálů samých i následném úklidu silnice děkujeme našim 
hasičům i pracovníkům TS. 

 Chtěli bychom upozornit na opět zvýšenou hlučnost koncertů na Zděřině. Hlavně 
předcházející 2 týdny byly hlučnější než obvykle. 

 Lampa dole u pana Siegla je stále nefunkční. Závada byla hlášena už několikrát, ostatní 
lampy už jsou opravené, ale tato zůstává bez povšimnutí. 

 Posledním bodem je upozornění na odstavené auto ( NAH 49-55) u radešovské skládky. 
Stojí zde již delší dobu, okna jsou rozbitá a pokud se něco v posledním týdnu 
nezměnilo, máme stejně jako na Zákopanici založeno na další skládku ( tam už je zase 
několik hromádek odpadu).Bylo by možné ( pokud ještě počasí dovolí) místa uklidit, 
aby nelákala k následování? 

Zdravíme z Radešova a přejeme klidné a příjemné adventní dny. 

Za osadní výbor zapsala Mirka Seidlová 


